

دعم المشاركة في منتدى حوكمة الانترنت 2021

دعوة لدعم السفر لحضور الاجتماع السنوي الـ 16

لمنتدى حوكمة الإنترنت

تدعو مهمة منتدى حوكمة الإنترنت (IGF) إلى تقوية وتعزيز مشاركة أصحاب المصلحة من البلدان النامية. كما يدعو المنتدى إلى المساهمة في بناء القدرات لحوكمة الإنترنت في البلدان النامية، بالاعتماد وبشكل كامل على مصادر المعرفة والخبرة المحلية.

خلال المنتدى الـ 13، دعا الأمين العام للأمم المتحدة إلى اتخاذ إجراءات لزيادة الشمولية في عمليات منتدى حوكمة الإنترنت، مشدداً على أنه يجب على منتدى حوكمة الإنترنت زيادة جهوده للاستفادة من "الأصوات الضعيفة والمفقودة" في عمل منتدى حوكمة الإنترنت. كما دعا إلى اتباع نهج أوسع متعدد التخصصات، لإشراك خبراء غير مشاركين تقليدياً في عمليات منتدى حوكمة الإنترنت. كما أكد المجتمع على مزيد من الشمول والتنوع في طيف المشاركة في منتدى حوكمة الإنترنت.

لهذه الأسباب، سيتم دعم عدد محدود من المرشحين المؤهلين من البلدان النامية للمشاركة في الاجتماع السنوي الـ 16 لمنتدى حوكمة الإنترنت من 6 إلى 10 كانون الأول/ ديسمبر 2021 في كاتوفيتشي، بولندا.

معايير الأهلية

ستنظر الدعوة في دعم أصحاب المصلحة الشخصيين الذين:

- يمثلون أية مجموعة من أصحاب المصلحة.
- هم من البلدان الأقل نمواً، أو البلدان النامية غير الساحلية، أو الدول الجزرية الصغيرة النامية، أو الاقتصاد الانتقالي.
- يشاركون في عملية منتدى حوكمة الإنترنت 2021 كمساهمين نشطين في عمل ما بين الجلسات والمبادرات الوطنية والإقليمية، ومنظمين مشاركين للجلسة، ومتحدثين في الجلسات، ومنسقين، ومقررين.
- يظهرون الاهتمام بالأنشطة المتعلقة بحوكمة الإنترنت.
- أظهروا التزاماً واضحاً بالمساهمة في مجتمعهم بعد المشاركة في منتدى حوكمة الإنترنت 2021.



- يكونوا موسى بهم من قبل عضو محترم من أعضاء المجتمع.

يمكن إعطاء الأفضلية للمجموعات الممثلة تمثيلاً ناقصاً، مثل: النساء، والسكان الأصليين، والأشخاص ذوي الإعاقة، وكبار السن، والشباب.

قد يكون لمن يطلبون تمويلاً جزئياً تفضيلاً على الآخرين، في حالة استيفاء جميع المعايير.

قد يتم إعطاء الأفضلية لأولئك الذين لم يتلقوا دعم السفر في الماضي، إذا تم استيفاء جميع المعايير.

إجراءات الاختيار

ستقوم أمانة منتدى حوكمة الإنترنت بتقييم الطلبات المستلمة وفقاً للمعايير المؤهلة المدرجة.

سيتم النظر في الطلبات بشكل أكبر إذا تم استيفاء المعايير الرسمية الثلاثة الأولى.

سيعتمد عدد المرشحين المختارين على الأموال المتاحة.

ستكون التشكيلات النهائية للمشاركين متوازنة بين أصحاب المصلحة، إقليمياً، حسب الجندر والعمر.

يمكن لأمانة منتدى حوكمة الإنترنت التواصل مع أصحاب المصلحة غير الممثلين الذين يمكنهم إثراء تنوع الاجتماع والامتثال لمعايير الأهلية، من خلال عرض لدعم مشاركتهم في منتدى حوكمة الإنترنت 2021.

الجدول الزمني واستمارة التقديم

يمكن للمرشحين المؤهلين تقديم طلب السفر من خلال الاستمارة الإلكترونية لطلب دعم السفر بحلول **31**

آب/ أغسطس 2021، الساعة 23:59 بالتوقيت العالمي.

يقع العبء على مقدم الطلب لتلبية متطلبات السفر. يتعلق ذلك بالحصول على جميع وثائق السفر

اللازمة واحترام الإجراءات المعمول بها. يُنصح مقدمو الطلبات بالتحقق بانتظام من الموقع الإلكتروني

الخاص بالبلد المضيف <https://www.gov.pl/web/igf2021-en> و الموقع الإلكتروني الخاص

بالمعلومات والتوصيات المتعلقة بفيروس كورونا للسفر في جمهورية بولندا:

<https://www.gov.pl/web/coronavirus/travel>.



Supporting participation at the IGF 2021

Call for Travel Support to attend the 16th annual meeting of the IGF

The mandate of the Internet Governance Forum (IGF) calls for strengthening and enhancing of the stakeholder engagement from developing countries. It also calls for the Forum to contribute to building capacity for Internet governance in developing countries, drawing fully on local sources of knowledge and expertise.

During the 13th IGF, the United Nations Secretary-General has called for action to increase inclusiveness in the IGF processes, underlining that the IGF must increase its efforts to draw upon the “weak and missing voices” into the IGFs work. It was also called for a broader multidisciplinary approach, to involve experts not traditionally involved in the IGF processes. The community also echoed for more inclusion and diversity in the IGF's participation spectrum.

For these reasons, a limited number of eligible candidates from developing countries will be supported to participate at the 16h annual meeting of the IGF from 6-10 December 2021 in Katowice, Poland.

ELIGIBILITY CRITERIA

The Call will consider supporting individual stakeholders that:

- Represent any stakeholder group.
- Are from a Least Developed Country, Landlocked Developing Country, Small Island Developing State or a Transitional Economy.
- Are engaged in the IGF 2021 process as active contributors to intersessional and NRIs work, session co-organizers, session speakers, moderators and rapporteurs.
- Demonstrate interest in Internet governance-related activities.
- Show a demonstrated commitment to contributing to its community after participating at the IGF 2021.
- Are recommended by a respected community member.

Preference may be given to underrepresented groups, such as: women, indigenous people, persons with disabilities, elderly population, youth.

Those requesting partial funding may have preference over others, should all criteria be met.

Those that did not receive travel support in past may be given preference, should all criteria be met.

SELECTION PROCEDURE

The IGF Secretariat will evaluate received applications as per the listed eligible criteria. Applications will be given further consideration if three first formal criteria are met.

The number of selected candidates would be dependent on the funds available.

The final compositions of participants will be stakeholder, regionally, gender and age - balanced.

The IGF Secretariat can approach underrepresented stakeholders that can enrich the diversity of the meeting and comply with the eligibility criteria, with an offer to support their participation at the IGF 2021.

TIMELINE and APPLICATION FORM

Eligible candidates can submit the travel request through the Travel Support Application e-form by **31 August 2021, 23:59 UTC**.

The onus is on the applicant to meet the travel requirements. This relates to having all the necessary travel documents and respecting applicable procedures. Applicants are advised to regularly check the Host Country website <https://www.gov.pl/web/igf2021-en> and the website of the Republic of Poland's travel coronavirus information and recommendations: <https://www.gov.pl/web/coronavirus/travel>.